
V KS STANE SEVER

Kako razrešiti prometno problematiko?
Z namenom kako razrešiti to problematiko v KS

Stane Sever jc izvršni svet ustanovil posebno komisi-
jo, ki jo vodi član izvršnega sveta Peter Černigoj.

In kakšno je stanje, ki narekuje takšen pristop?
Promctne razmere so zlasti v času avtosejma navz-
držne. priča smo zastojem, ki so tudi z ekološkega
vidika ncvzdržni. Zato je potrebno izdeiati načrt
prometne ureditve sejma v tej smeri, da se predvidi
zadostne površine za parkiranje obiskovalcev in da
do zastojev na javni cesti ne bo prihajalo.

Sama prometna problematika na območju KS Sta-
ne Sever jc odraz celotne pomanjkljive prometne
oprcmljcnosti Viča s primernimi cestami in neustrcz-
nih primarnih prometnic mestnih cest na Viču. Ob-
dclovalec študijc vidi možnosti razbremenitve v: po-
daljšku Ceste v Mestni log do Ceste v Gorico. z ure-
dilvijo in razširitvijo ceste ob Curnovcu v južno
scrvisno ccsto od sanitarne deponije do priključka na
avtocesto v podaljšku Kardeljevc (ta cesta bi promet-
no in ekološko razbremenila Ceslo v Mestni log-Cc-

sto dveh cesarjev), ustrezni ureditvi Ceste dveh ce-
sarjev, (ta cesta naj bi prevzemala blago takoimeno-
vane servisne ceste), v koristni izvedbi enosmernega
izvoza iz parkirišča Barje ob avtocesti na cesto
v Mestni log.

Na podlagi te vmesne študije (končna je v delu) je
komisija predlagala, da naj upravljalec avtosejma
takoj izboljša usmerjanje prometa v območju sejma
do glavnih mestnih ceste, v planskih dokumentih
mesta za naslednje leto naj se pospešeno predvidi
ureditev Ceste dveh cesarjev in podaljška Ceste
v Mestni log do Ceste v Gorice. Mestni zavod za plan
naj prouči umetnost ekološke in prometne razbreme-
nitve Viča v povezavi priključka Kardeljeve cestc na
avtocesto v Cesto v Mestni log - južno od avtoceste
in naj to cesto vključi v dolgoročni plan Ljubljane
v sklopu sprememb tega plana.

Občinski izvršni svet je ob obravnavi teh sklepov
in pripotočil komisije le-te sprejel in sklenil o tem
seznaniti tudi krajevno skupnosl Stane Sever.


